



REFERAT

Fra styremøte i Harstad Båtforening.

Nr: 7/2022

Tid	16.mai 2022 kl. 18:00	Sted	Karlotbrygga
		Referent	

Deltakere	Sissel Olsen, Mona Jensen, Frode Bygdne og Oddvar Teigland, Svein Ole Karlsen, Trond Henningsen og Ingar Paulsen
Meldt forfall	
Tiltredende	
Kopi sendt	
Neste møte	

INNHold

11-2022	Leder åpnet Velkommen til nytt styreår. Oppsummering av årsmøtet. Enighet om at det var et bra møte til tross for litt dårlig oppmøte. Vi ser konkret på vedtatte saker fra årsmøtet og iverksetter dette.	Leder/ styre Sissel
12-2022	Organisere dugnad Vi organiserer dugnad 15.juni 2022. Havnekomiteen har satt opp liste over gjøremål. Mye er gjort, men en hel del gjenstår. Havnesjefen gikk gjennom lista. De aller	Havnesjef/ leder

	<p>fleste av oppgavene er fordelt, noe ble fordelt mellom styremedlemmene, og noe må tas på selve dugnaden.</p> <p>Vi har en del vedlikehold på Karlottbrygga. Mona foreslo at vi lager ei gruppe som tar ansvar for arbeid på brygga. Vi har håndverkere innenfor de ulike fagene og forespør dem om de i fellesskap kan ta ansvar for dette.</p> <p>De som har fått/ tatt ansvar for ulike områder, oppfordres til å gjøre oppgaven den 15.juni om mulig. Vi legger opp til vafler og litt sosialt ifm dugnaden.</p> <p>Vi annonserer på hjemmesiden, facebook og sms.</p>	
13-2022	<p>Låsesystem</p> <p>Vi har fått tilbud på to typer. Den ene krever strøm til alle låser. Lav årlig serviceavgift.</p> <p>Det andre systemet krever kun bytte av sylinger. Årlig avgift på 23-24 tusen pr år. Telefonen brukes som nøkkel. Det kan settes sylinder i uansett lås.</p> <p>Havnesjefen anbefaler det siste.</p> <p>Litt diskusjon om vi har et årsmøtevedtak som gir oss rett til å belaste foreningen med en årlig, fast kostnad i en sånn størrelse.</p> <p>Vi sjekker ut litt flere detaljer knyttet til systemene. Så rådfører vi oss med medlemsmøte før vi gjør noen bestillinger.</p>	
14-2022	<p>Medlemsmøte</p> <p>Orientering om</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dugnad, - Kerasystem - Låsesystem. <p>Medlemmene må rådspørres om hvilket system vi skal velge.</p> <p>Mona legger ut på hjemmeside og facebook. Svein Ole sender sms.</p>	Leder
15-2022	<p>Tilbud bredbånd</p> <p>Prisøkning gir en bra økning i kapasitet til en pris som er innenfor en akseptabel ramme. Økning pr mnd er under kr 10 000.</p> <p>Enstemmig vedtatt</p>	Havnesjef/ Dinesen

16-2022	<p>Miljøplan</p> <p>Vi har hatt miljøplanen til forhåndsuttalelse hos miljøvernavdelingen hos Statsforvalteren. Vi har fått noen anbefalinger til endringer. Havnesjef og miljøansvarlig gjør dette</p>	<p>Havnesjef/ Miljøansvarlig</p>
17-2022	<p>Eventuelt</p> <p>Frode er blitt kontaktet av ei enke som har et verksted hun vil gi til foreningen. Er vi interessert i maskineringsutstyr/ dreiebenk i foreningen? Vi har ikke plass pr nå. Er dette interessant? Vi følger opp på neste møte.</p>	

Saker til oppfølging/ videre behandling:

- Gjennomgang av Havna Mi med styret
- Epost og arkiv
- Langsiktig investeringsplan
- Mudring